
Constantinople

Constantinople_下载链接1_

著者:Philip Mansel

出版者:John Murray

出版时间:2006-10-19

装帧:Paperback

isbn:9780719568800

http://www.allinfo.top/jjdd


Philip Mansel's highly acclaimed history absorbingly charts the interaction between
the vibrantly cosmopolitan capital of Constantinople - the city of the world's desire -
and its ruling family. In 1453, Mehmed the Conqueror entered Constantinople on a
white horse, beginning an Ottoman love affair with the city that lasted until 1924, when
the last Caliph hurriedly left on the Orient Express. For almost five centuries
Constantinople, with its enormous racial and cultural diversity, was the centre of the
dramatic and often depraved story of an extraordinary dynasty.
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2018.3.22上交译稿纪念。主要依靠西文史料书写奥斯曼帝国史和伊斯坦布尔城市史。
然而研究法国宫廷的作者对奥斯曼/伊斯兰不够了解，行文里有若干硬伤（居然连奥斯
曼历史没什么研究这种话都说的出来），加上混乱的人名转写，严重影响了这本书的质
量。我在译注里指出了一些比较明显的错误，修改了人名译名。希望在我，编辑，以及
帮我校对译名的各位师长友人的努力下，这本书的中文版能比原版……不那么坑一些…
…
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